



### **Haiti and Afghanistan (August 22, 2021)**

The GCSU has been closely monitoring the natural disasters occurring in Haiti alongside the ongoing persecution in Afghanistan. We acknowledge the emotional burden these conditions have generated to many members of our community and share our heartfelt condolences to all those that have been impacted. We have been working actively with members of the upper York and Glendon administration to ensure that all who require support receive it as quickly and appropriately as possible. If you or anyone you know needs support, please do not hesitate to contact Vice President Campaigns and Advocacy Cyrielle Ngeleka at [vpcampaigns.gcsu.aecg@gmail.com](mailto:vpcampaigns.gcsu.aecg@gmail.com) and President Stephen Teong at [president.gcsu.aecg@gmail.com](mailto:president.gcsu.aecg@gmail.com).

### **L'Haïti et l'Afghanistan (22 août 2021)**

L'AÉCG suit de près les catastrophes naturelles se produisant en Haïti parallèlement à la persécution en cours en Afghanistan. Nous reconnaissons le fardeau émotionnel que ces conditions ont généré pour de nombreux membres de notre communauté et partageons nos sincères condoléances à tous ceux qui ont été touchés. Nous avons travaillé activement avec les membres de l'administration supérieure de York et de Glendon pour nous assurer que tous ceux qui ont besoin de soutien le reçoivent aussi rapidement et de manière appropriée que possible. Si vous ou quelqu'un que vous connaissez avez besoin d'aide, n'hésitez pas à contacter la Vice-présidente des campagnes et du plaidoyer Cyrielle Ngeleka à [vpcampaigns.gcsu.aecg@gmail.com](mailto:vpcampaigns.gcsu.aecg@gmail.com) et le Président Stephen Teong à [president.gcsu.aecg@gmail.com](mailto:president.gcsu.aecg@gmail.com).

